
Undervisningsudvalget

Til: Undervisningsministeren

Dato: 6. december 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UNU alm. del

Spørgsmål 117

Er der i dag produktionsskoler, der benytter statens administrative systemer? Hvis ja, hvil-

ke produktionsskoler er der tale om og i hvilket omfang benytter de pågældende skoler

statens administrative systemer?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Marlene Harpsøe (DF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Marlene.Harpsoe@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pernille Rosenkrantz-Theil

formand
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